
 
 
 
 
 
 
 
 

 

Folketingets Social- og Indenrigsudvalg  

Folketingets Social- og Indenrigsudvalg har d. 2.5.2016 stillet følgende spørgsmål nr. 

284 (alm. del) til social- og indenrigsministeren, som hermed besvares.  

Spørgsmål nr. 284: 

”Vil ministeren redegøre for, hvilke tiltag ministeren vil igangsætte i forbindelse med 

opfølgning på samrådsspørgsmål M afholdt den 28. april 2016 i relation til uddybning 

af Ankestyrelsens underretningsstatistik og debatindlæg om underretning i relevante 

fagblade?” 

Svar: 

I forbindelse med min besvarelse af samrådsspørgsmål M i Social- og Indenrigsudval-

get den 28. april 2016 tilkendegav jeg, at jeg vil følge op på drøftelserne i udvalget 

med to konkrete tiltag.  

 

For det første vil jeg bede Ankestyrelsen lave en undersøgelse, der på baggrund af 

underretningsstatistikken dykker ned i praksis i de kommuner, der skiller sig ud med 

hensyn til antallet af underretninger. 

 

For det andet skriver jeg et indlæg i relevante fagblade om, vigtigheden af, at de fag-

personer, som møder børn og deres forældre til hverdag, er opmærksomme på at 

underrette kommunen, hvis de er bekymrede for et barn eller en familie.  

 

Jeg forventer at sende udvalget en status for begge tiltag inden sommerferien.  

 

 

 

Med venlig hilsen 
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